



7 DAYS

AUSTRALIA SYDNEY & MELBOURNE



D1 Penang - Transit - Sydney

- Departure flight from Penang Int. Airport to Sydney

D2 Sydney (D)

- **City Orientation Tour**
- **Botanic Garden** - A heritage-listed major 30-hectare botanical garden
- **Mrs. Macquarie's Chair** - An exposed sandstone with the shape of a bench
- **Sydney Fish Market** - Famous fish market (lunch own expenses)
- **Queen Victoria Building** - Designed by George McRae, it replaced the original Sydney Markets
- **Harbor Bridge** - A steel through arch bridge in Sydney, New South Wales, Australia, spanning Sydney Harbour from the central business district (CBD) to the North Shore
- **Sunset Dinner Crusie**

D3 Sydney (BLD)

- **Blue Mountains** - The Three Sisters sandstone rock formation, one of the region's best-known attractions
- **Echo Point** - Can close eyes of the three sister rock
- **Scenic World** - Take the world's steepest scenic small railway, high-altitude cable way and glass to the Sky Way
- **DFO Homebush for outlet shopping** - This factory outlet takes great pride in providing popular retail options including both local and global brands

D4 Sydney (B)

- Free day

D5 Sydney - Melbourne (BLD)

- **Federation Square** - Venue for arts, culture and public events at Melbourne central business district
- **St. Patrick's Cathedral** - Gothic Revival central tower of St Patrick's Cathedral
- **The Shrine Of Remembrance** - War memorial in Melbourne
- **Queen Victoria Market** - Covering over seven hectares (17 acres), largest open air market in the Southern Hemisphere
- **Royal Exhibition Buildings** - World Heritage listed building
- **Parliament House** - Where the Federal Parliament met until 1927
- **Princess Theatre** - A 1452-seat theatre in Melbourne
- **Puffing Billy Train** - A 2 ft 6 in (762 mm) narrow gauge heritage railway in the southern foothills of the Dandenong Ranges

D6 Melbourne (BLD)

- **Maru Koala & Animal Park** - Maru is a family run attraction where you can see koalas, wombats, crocodiles, kangaroos, Australian birds, wallabies, Tasmanian devils, dingoes, emus and even more
- **Chocolate Factory**
- **Phillip Island** - Witness the natural phenomenon of the Penguins Parade on floodlit Summerland Beach See penguin rookeries as you walk on an elevated boardwalk

D7 Melbourne - Transit - Penang (B)

- Transfer to airport for departure flight home

TOUR HIGHLIGHTS

- Sydney Opera House
- Queen Victoria Building
- Blue Mountains
- Puffing Billy Train
- Phillip Island



****Own Expenses : Visa & Service Fee****

****Exclude Tour Leader Tipping****

PHOTOS ARE ILLUSTRATIVE PURPOSES ONLY

Remarks: *Once deposit has been paid, it is mandatory for customer to bring their passport and mobile phone to apply Australia visa within a week, without prior notice. Any reason that caused Australia visa being rejected (include submission delay, passport expired, incomplete documentations), Forever Travel will not hold liability on additional expenses incurred such as flight rescheduling, hotel accommodations, ground arrangements, and processing fees. *If tour cancellation of a family / friends / relative group which caused by visa rejection in one of their group members, they must bear all expenses incurred such as penalty charges of air ticket, hotel accommodations, ground arrangement cancellations, and service charges resulted by cancellation.



7天

澳大利亚 悉尼 & 墨尔本



D1 槟城 - 中转 - 悉尼

- 槟城国际机场出发飞往悉尼

D2 悉尼 (晚)

- 市区观光
- 植物园 - 被列入遗产名录的大型植物园, 占地30公顷
- 麦克夫人椅 - 长凳形状的裸露砂岩
- 悉尼鱼市场 - 著名鱼市(午餐自费)
- 悉尼歌剧院 - 由乔治·麦格雷设计, 取代了原来的悉尼市场
- 海港大桥 - 位于澳大利亚新南威尔士州悉尼的一座钢制拱桥, 横跨悉尼港, 从中央商务区(CBD)一直延伸到北岸
- 日落晚餐游船之旅

D3 悉尼 (早午晚)

- 蓝山 - 三姐妹砂岩岩层是该地区最著名的景点之一
- 回声角 - 近距离目睹三姐妹峰的风采
- 观景缆车 - 乘坐世界上最陡的风景小铁路、高空索道和玻璃地前往天空缆车
- 霍姆布什DFO店 - 这家工厂直销店以提供包括本地和全球品牌在内的流行零售选择

D4 悉尼 (早午晚)

- 自由活动

D5 悉尼 - 墨尔本 (早午晚)

- 联邦广场 - 墨尔本中央商务区艺术、文化和公共活动场所
- 圣帕特里克大教堂 - 圣帕特里克大教堂哥特复兴式中央塔楼
- 战争纪念馆 - 墨尔本战争纪念馆
- 维多利亚市场 - 占地超过七公顷(17英亩), 是南半球最大的露天市场
- 皇家展览馆 - 列入世界遗产名录的建筑
- 国会大厦 - 1927年之前联邦议会在此举行会议
- 公主剧院 - 一座墨尔本拥有1452个座位的剧院
- 谱芬蒸汽火车 - 丹德农山脉南麓的一条2英尺6英寸(762毫米)窄轨遗产铁路

D6 墨尔本 (早午晚)

- 玛璐考拉和动物园 - 玛璐是一个家庭经营的景点, 在这里你可以看到考拉、袋熊、鳄鱼、袋鼠、澳大利亚鸟类、小袋鼠、塔斯马尼亚魔鬼、澳大利亚野狗、鸬鹚等等
- 巧克力厂
- 菲利普岛 - 在泛光灯照射下的萨默兰海滩见证企鹅归巢的自然现象, 在高架木板路上行走时观赏企鹅栖息地

D7 墨尔本 - 中转 - 槟城 (早)

- 送往机场乘搭客机飞返家园

行程特点

- 悉尼歌剧院
- 维多利亚女王大厦
- 蓝山
- 谱芬蒸汽火车
- 菲利普岛



自费: 签证费及手续费

不包含领队小费

显示的图片仅作参考之用

备注: *旅客报名付了订金, 必须在一个星期之内亲自莅临本公司提交护照与携带手提电话申请澳洲签证。如因不在指定时期之内办理澳洲签证, 而导致签证被拒绝或无法如期获得签证申请, 旅客必须承担附加手续费包括机票, 住宿及本公司费用等*已取得澳洲签证的旅客, 因随团的家庭成员/朋友签证被拒绝而要取消旅程, 必须承担取消费用 (包括机票, 住宿及本公司费用等)。